



ســـفـــارة الإمـارات العربية المتحدة الكـويـت



#### COMPANIES INVESTMENT MEET

استكشاف الفرص في السوق الكويتية Unlocking Kuwait's Potential



28-29 April 2024
The Regency Hotel, Kuwait

بالشراكــة مـع:



















:للتـواصــل +965 5110 7361 +965 5558 5120 Mariam.alhammadi@mofa.gov.ae info@alnukhbah.com.kw





تأسست مجموعة موانئ أبو ظبي في عام 2006، وهي أحد الحركات الرئيسية للتجارة والصناعة والخدمات اللوجستية في العالم، وتشكل حلقة ربط بين أبو ظبي وجميع أنحاء العالم. وتنتهج مجموعة موانئ أبو ظبي المدرجة في سوق أبو ظبي للأرواق المالية تحت الرمز: (ADX: ADPORTS)، نموذج عمل متكامل أسهم في دفع عجلة التنمية الاقتصادية في امارة أبو ظبي خلال العقد الماضي. وتضم مجموعة موانئ أبو ظبي عدداً من قطاعات الأعمال الرئيسية وهي: قطاع الموانئ، وقطاع المدن الاقتصادية والمناطق الحرة، والقطاع البحري والشحن، والقطاع اللوجستي، والقطاع الرقمي، وتشمل محفظتها 27 محطة، وبحضور في أكثر من 40 دولة، بالإضافة إلى أكثر من 550 كيلومتر مربع من المناطق الاقتصادية تحت مظلة مجموعة كيزاد، أكبر مجمع تجاري ولوجستي وصناعي في منطقة الشرق الأوسط. وكانت مجموعة موانئ أبو ظبي قد حصلت على تصنيف (A+) مع نظرة مستقبلية مستقرة من قبل وكالتي «إس آند بي» و»فيتش».

- Established in 2006, AD Ports Group today serves as one of the world's premier facilitators of logistics, industry, and trade, as well as a bridge linking Abu Dhabi to the world. Listed on the Abu Dhabi Securities Exchange (ADX:ADPORTS), AD Ports Group's vertically integrated business approach has proven instrumental in driving the emirate's economic development over the past decade.
- Operating several clusters including Digital, Economic Cities& Free Zones, Logistics, Maritime & Shipping, and Ports, AD Ports Group's portfolio comprises 27 terminals, with a presence in over 40 countries, and more than 550 square kilometers of economic zones within KEZAD Group, the largest integrated trade, logistics, and industrial business grouping in the Middle East.
- AD Ports Group is rated A +by S&P and A +Outlook Stable by Fitch .





### حدید الامارات ارکان emirates steel arkan

تعد مجموعة حديد الإمارات أركان شركة مساهمة عامة مدرجة في سوق أبو ظبي للأوراق المالية تحت الرمـز: (EMSTEEL) وأكبر شركـة لتصنيع الحديد ومـواد البناء والتشـييد في دولـة الإمارات العربية المتحدة. وتعتمد المجموعة على تقنيات متطورة لتزويد الأسـواق المحلية وأكثر من 70 سوقاً حول العالم بمنتجات عالية الجودة، لتوفـر لعملائها مجموعة متكاملة مـن منتجات وحدتي تصنيع الحديد ومواد البناء في الدولة. وتلعب المجموعة دوراً محورياً في تحقيق مسـتهدفات الاسـتراتيجية الوطنية للصناعـة والتكنولوجيـا المتقدمـة « 300 مليـار» من خلال تقديـم منتجات رائـدة لدعم الصناعات المحليـة، وخلق فرص عمـل للمواطنين الإماراتيين، وتعزيز ممارسـاتها المسـتدامة. كما تعد من الشركات الرائدة عالياً في تصنيـع الحديد والصلب منخفض الكربـون، وتتميز بتطبيق أعلى معايير السـلامة العالمـة في بيئة العمـل. واسـتُخدمت منتجات الحديد ومـواد البناء الـتي تصنّعها المجموعـة في إنجاز أبرز المشـاريع الإنشـائية في دولة الإمارات، بمـا فيها برج خليفـة وقصر الإمارات وأبراج الاتحاد وجزيرة ياس وغيرها. وتمتلك «القابضـة» (ADQ) حصة الأغلبية في حديد الإمارات أركان، وتعتـبر «القابضـة» إحدى أكـبر الشركات القابضـة على مسـتوى المنطقة، وتمتلـك محفظة واسـعة من الشركات الكبرى العاملة في وحدات رئيسـية ضمـن اقتصاد إمارة أبـو ظبي المتوع.

- Emirates Steel Arkan (the Group) is a public joint stock company (ADX: EMSTEEL) and the UAE's largest steel and building materials manufacturer. The Group leverages cutting-edge technologies to supply both the local market and more than 70 international markets with high-quality finished products, creating a one-stop shop for the manufacturing and construction sectors.
- Emirates Steel Arkan is committed to contributing to the UAE's industrial strategy 'Operation 300 billion' by delivering market-leading products to support local industries, creating job opportunities for UAE Nationals, and enhancing its sustainable practices. The Group is also among the leading decarbonized steel manufacturers in the world and is recognized for its world-class safety performance.
- The Group's steel and building materials have been used in some of the UAE's most iconic construction projects, including the Burj Khalifa, Emirates Palace, Etihad Towers, Yas Island, and more. Emirates Steel Arkan is majority owned by ADQ, one of the region's largest holding companies with a broad portfolio of major enterprises spanning key sectors of Abu Dhabi's diversified economy.







تم إنشاء الشركة منذ أكثر من 25 سنه كشريك استراتيجي ولخدمة القوات المسلحة متمثلة في القوات البحرية وقيادة حماية المنشئات والسواحل، وقامت الشركة ببناء أكثر من 200 زورق من ضمنها زوارق تعتبر رأس حربة وقوة ضاربة لقواتنا البحرية، وقامت الشركة بتسليم عدد من الـزوارق الى اشقاءنا في الملكة العربية السعودية وسلطنة عمان والكويت. وتم بحمدالله توقيع عقد بناء زوارق مقاتلة بقيمة تتعدى وسلطنة عمان والكويت. وتم بحمدالله توقيع عقد بناء زوارق مقاتلة بقيمة تتعدى وسنخدم قواتنا البحرية وسنخدم قواتنا البحرية السين السين الحربية وسنخدم قواتنا البحرية السين القادمة، وبحكم أهمية شركة أبوظبي لبناء السين الاقليمية قامت بتوقيع اتفاقيات استراتيجية مع العديد من منزودي الخدمة العلليين مثل ليونارودو الايطالية و ثاليس الفرنسية و شركات بناء السين مثل دامن و استي مارين السينغافورية، ومنذ انضمام شركة أبوظبي لبناء السين الى مجموعة ايدج قامت باتباع التوجه من الادارة العليا بتوسيع نطاق الميعات و التوجه للعالمية و نحن بصدد الاعلان عن صفقات تصدير خارج نطاق الشرق الأوسط، وتم عقد تصدير انجولا بقيمة مليار يورو.

The company was established more than 25 years ago as a strategic partner to serve the armed forces, represented by the naval forces and the Facilities and Coastal Protection Command. The company has built more than 200 boats, including boats that are considered the spearhead and strike force of our naval forces. The company has delivered a number of boats to our brothers in the Kingdom of Saudi Arabia, the Sultanate of Oman and Kuwait. A contract was signed to build combat boats worth more than 3 billion dirhams, which represent the future generation of warships and will serve our naval forces and we will serve our naval forces for the next 30 years. Due to the importance of the Abu Dhabi Regional Shipbuilding Company, it has signed strategic agreements with many international service providers such as the Italian Leonardo and French Thales and shipbuilding companies such as Damen and Singaporean ST Marine. Since Abu Dhabi Shipbuilding Company joined the Edge Group, it has followed the direction of senior management to expand the scope of sales and go global. We are in the process of announcing export deals outside the Middle East, and an export contract has been concluded in Angola worth one billion euros.



# EDGE

تعد شركة ايدج التي أطلقت في شهر نوفمبر عام 2019 واحدة من أكبر المجموعات الريادية على مستوى العلم في مجال التكنولوجيا المتقدمة. وقد أسست المجموعة لتطوير حلول ابداعية ومبتكرة للقطاع الدفاعي وغيره من القطاعات الأخرى، ولتصبح عاملاً محورياً في ابتكار التكنولوجيا التي تدفع بالتحول في مجموعة واسعة من القطاعات.

وتلتزم ايـدج في إمداد الأسـواق بأحـدث الابتـكارات، والمنتجات، والخدمـات المتطورة بسرعة أكبر وكفاءة أعلى، وتسـعى من خلال عملها إلى ترسـيخ مكانـة دولة الإمارات العربية المتحدة لتصبح مركزاً عالماً للصناعات المستقبلية، وتعمل على تأسيس مسارات والخدمات.

Edge, which was launched in November 2019, is one of the world's largest leading groups in the field of advanced technology. The group was established to develop creative and innovative solutions for the defense sector and other sectors, and to become a pivotal factor in technology innovation that drives transformation in a wide range of sectors. At EDGE, we are committed to providing markets with the latest innovations, products, and advanced services with greater speed and efficiency. Through our work, we seek to consolidate the position of the United Arab Emirates to become a global center for future industries, and to work to establish clear paths for the next generation of skills and services.





شركة بترول الإمارات الوطنية 'اينوك' هي مجموعة متكاملة ورائدة في مجال النفط والغاز ومساهم بارز في قطاع الطاقة العللي. تلعب اينوك، الملوكة بالكامل لحكومة دي، دوراً محورياً في كافة مراحل سلسلة القيمة في مجال الطاقة. وتندرج العمليات التشغيلية للمجموعة ضمن عدة قطاعات هي الاستكشاف والإنتاج، والتكرير، والإمداد، والتجارة والتصنيع، ومنشآت التخزين، وأعمال التجزئة والتوزيع، ووقود الطائرات والمتجموعة كلاً من خدمات التجارية والصناعية. كما تتضمن الأعمال غير النفطية للمجموعة كلاً من خدمات السيارات، وخدمات البيع بالتجزئة، إضافة إلى حلول تطوير الشاريع المتكاملة. ومن خلال محفظة عملياتها المتكاملة وموظفيها البالغ عددهم أكثر من أحد عشر ألف موظف، تقدّم اينوك خدمات رائدة لألاف العملاء في ستين سوقاً، مع الالتزام بتزويدهم بأعلى معايير الخدمة، وتوفير أحدث الابتكارات التقنية وأفضل المارسات العملية لدعم مسيرة التنمية الاقتصادية والاجتماعية في دولة الإمارات العربة المحدة.

ENOC Group (Emirates National Oil Company) is a leading integrated international oil and gas player operating across the energy sector value chain. As a wholly owned entity of the Government of Dubai, and integral to the Emirate's success, ENOC owns and operates assets in the fields of exploration & production, supply & operations, terminals, fuel retail, aviation fuel and petroleum products for commercial & industrial use. The Group's general business operations include automotive services, non-fuel F&B retail and fabrication services. Servicing thousands of customers in over 60 markets, the Group employs a multi-national workforce of over 11,000 employees and is deploying its world-class customer service, latest innovations and technologies as well as best practices to empower the UAE's social and economic development.





منذ تأسيسها في عـام 2010، أصبحت «ايليـت اجـرو القابضة» من كـبرى الشركات الرائـدة في انتـاج الخضراوات والفواكه ومنتجات غذائية أخرى مثل العسـل والزيتون وزيت الزيتون ، إضافة إلى تربية المواشي في دولة الإمارات. كما قامت بتوسع نطاقها الزراعي إلى دول عديدة عن طريق استثمارات اسـتراتيجية حول العالم، حيث تواجدت في كل من الخرب وموريتانيا وصربيا وإثيوبيا، كما أنها بصدد تفعيل أحدث مشـاريعها في كل من إندونيسـيا وماليزيا وليبيريا وأوغنـدا وغيرها من الدول.

حيث أن توسعها الزراعي على مساحة تزيد عن 20,000 هكتار، أعطاها الأفضلية والقدرة على تلبية الطلب على المنتجات الطازجة على مدار السنة مع الحفاظ على جودتنا المتازة، مما يفعل مكانتنا كعضو فعال ضمن ملف الأمن الغذائي لدولة الإمارات والـدول المتواجدين فيها.

كما تفخر «ايليت اجرو القابضة» بكونها أولى الـشركات المنتجة للتوت الأزرق في دولة الإمــارات وأكبرها، حيث تأتي هذه الخطـوة لتأكد ريادة الشركــة ودولة الإمــارات في قطاع الزراعــة، كما انهــا أول شركة إماراتية تصــدر منتجات زراعية إلى الأســواق العالمية تحت علامة «ايليت بيري» ومنها الســوق الياباني حيث أن البلوبيري الإماراتي يعد أول منتج زراعي يتم تصديره إلى الســوق الياباني. وذلك يعود إلى اســتخدامها أحدث أســاليب الزراعة المســتدامة، مع حصوها على أهم الشــهادات في المجــال الزراعي مثل:

- Global GAP
- ISO 2200, 9001, 14001, 45001
- BRC (Food Safety)
- Sustainable Agri Standard
- HACCP
- Since its establishment in 2010, Elite Agro Holding Company has become one of the leading companies in the production of vegetables, fruits, and other food products such as honey, olives, and olive oil, as well as animal production in the United Arab Emirates. We have expanded our agricultural presence to several countries through strategic investments worldwide. Currently, we operate in Morocco, Mauritania, Serbia, and Ethiopia, and we are in the process of launching our latest projects in Indonesia, Malaysia, Liberia, Uganda, and other countries.
- Our agricultural expansion, covering more than 20,000 Hectares has given us an edge and the ability to meet the demand for fresh products throughout the year while maintaining our excellent quality. This has solidified our position as an active contributor to the food security profile of the UAE and the countries where we operate.
- We take pride in being the first and largest producer of blueberries in the UAE, emphasizing our company's leadership in the agricultural sector of both Elite Agro Holding Company and the UAE. Additionally, we are the first UAE-based company to export agricultural products to global markets under the brand name "Elite Berry," including the Japanese market, where Emirati blueberries are the first agricultural product to be exported to Japan. This achievement is attributed to our use of the latest sustainable farming methods, along with obtaining significant certifications in the agricultural field, such as:
- Global GAP
- ISO 2200, 9001, 14001, 45001
- BRC (Food Safety)
- Sustainable Agri Standard
- HACCP



استكشاف الفرص في السوق الكويتية Unlocking Kuwait's Potential





مؤسسة الفجيرة للموارد الطبيعية إحدى المؤسسات الرائدة في مجال التعدين بإمارة الفجيرة بدولة الإمارات العربية المتحدة وهي الجهة المسؤولة عن قطاع التعدين والصخور الصناعية في الإمارة، حيث تعمل المؤسسة على تنظيم الأعمال المتعلقة بالرخص والحقوق والاتفاقيات والامتيازات الخاصة بالصخور والمعادن وتحديد الشروط البيئية والصحية والأمنية التي يجب أن تتوافق معها الشركات التعدينية. كما تلعب دوراً حيوياً في رفع جودة المنتجات التعدينية ومواد البناء، وكذلك التسويق والترويج لها بالإضافة الى تطوير العمليات والتقنيات الجديدة التي تساهم في تحسين كفاءة الإنتاج وجودة المنتجات. وذلك من خلال تطبيق معايير ومواصفات عالية الجودة في العمليات التعدينية من خلال المراقبة المستمرة والتفتيش على جودة مواد البنية التحتية المستخدمة في المشاريع، وذلك لضمان تنفيذ المعايير والمواصفات بشكل صحيح وهذا يساهم في تحسين البنية وذلك لضمان تنفيذ المعايير والمواصفات بشكل صحيح وهذا يساهم في تحسين البنية التحتية وتعزيز التنمية المستدامة مما يشجع الاستثمار المحلي والأجنبي.

- Fujairah Natural Resources Corporation is one of the leading institutions in the field of mining in the Emirate of Fujairah, United Arab Emirates.
- It is responsible for the mining and industrial rocks sector in the Emirate, regulating activities related to licenses, rights, agreements, and privileges concerning rocks and minerals. The institution also sets environmental, health, and safety conditions that mining companies must comply with. Moreover, it plays a vital role in enhancing the quality of mining products and construction materials, as well as marketing and promoting them. Additionally, it focuses on developing new processes and technologies to improve production efficiency and product quality. This is achieved through the application of high-quality standards and specifications in mining operations, along with continuous monitoring and inspection of the quality of infrastructure materials used in projects, to ensure proper implementation of standards and specifications. This contributes to improving infrastructure and promoting sustainable development, thereby encouraging both local and foreign investment.





تقدم شركة «دوكاب» الإماراتية حلولاً مبتكرة تتمتع بأعلى مستويات الجودة لقطاع الطاقة العالمي، حيث تشمل محفظة منتجاتها حلولاً متخصصة تم ابتكارها لتتلاءم مع متطلبات كافة التطبيقات والقطاعات في جميع أنحاء العالم، بالإضافة إلى حلول هندسية شاملة. تتمتع «دوكاب» بخبرة تصنيعية موثوقة عالماً ومحلياً. ويعمل لدى «دوكاب» فريق يضم أكثر من 1400 موظف يتوزعون على مصانعها ومكاتبها في منطقة الشرق الأوسط، وتحقق إيرادات تبلغ 6.6 مليار درهم إماراتي سنويًا. تشغل «دوكاب» اليوم ستة مصانع مزودة بأحدث التقنيات، إضافة إلى مختبراتها الخاصة للبحوث والتطوير والاختبارات التخصصية.

تصدر 60٪ من منتجاتها إلى 75 دولة وتقوم حالياً بتنويع مجموعة منتجاتها، حيث تشمل محفظة منتجاتها 85,000 نوع من أنواع الكابلات من 5 عائلات ومستخدمة في أكثر من 5,000 مشروع حول العالم، مما يضمن حصول عملائها على مجموعة واسعة من الخيارات.

- UAE-based Ducab provides world-class, innovative solutions to the global energy sector. It offers high quality customized energy solutions for a full range of applications, as well as engineering solutions for global markets. Ducab has renowned technical expertise and a homegrown culture of excellence.
- Ducab employs just over 1,400 professionals across plants and offices in the Middle East region and generates AED 6.6 billion of revenue annually. Ducab operates six high-tech manufacturing facilities and manages its own research and development, and specialised testing laboratories.
- It exports 60% of its products to 75 countries and is currently diversifying its product portfolio. Its range of products includes 85,000 cable variants from 5 distinct families and used in more than 5,000 projects around the world, ensuring that our customers have access to a broad selection of options.
- Through Senaat, Ducab Group is partially owned by ADQ, one of the region's largest holding companies with a broad portfolio of major enterprises spanning key sectors of Abu Dhabi's diversified economy. Equally, Ducab is owned by the Investment Corporation of Dubai (ICD), which is the strategic investment arm of Dubai managing a broad portfolio of assets across wide spectrum of sectors globally.







هي واحدة من الـشركات الرائدة في تقديم خدمـات الرعاية الصحيـة الخاصة في منطقة الشرق الأوسـط وشـمال إفريقيا، حيث توفـر أعلى معايير تقديـم الرعاية الصحيـة وإدارة المرضى عبر شـبكة من المستشـفيات والمراكـز الطبيـة والصيدليات وغيرها من الخدمات، أصولها الـتي تبلغ 62 مركزاً بما في ذلك 16 مستشـفى و24 مركـزاً طبيـاً بالإضافـة إلى الصيدليـات والخدمـات الصحيـة، توفـر المجموعة أعلى مسـتويات الرعاية للمـرضى في المنطقة.

Burjeel is one of the leading companies in providing private healthcare services in the Middle East and North Africa region, providing the highest standards of healthcare delivery and patient management through a network of hospitals, medical centers, pharmacies and other services, with assets of 62 centers, including 16 hospitals and 24 centers. Medically, in addition to pharmacies and health services, the group provides the highest levels of care to patients in the region.





تأسست في عام 2004 وتندرج في سوق ابوظبي للأوراق المالية تحت إسم (أغذية) وهي إحدى شركات (الشركة القابضة العامة - صناعات) وتختص في توفير مجموعة متنوعة من الأغذية والمشروبات، كالمياه والدقيق والأعلاف الحيوانية والعصائر، وتوفر منتجاتها في كل من الإمارات، ودول مجلس التعاون الخليبي، وتركيا، ومنطقة الشرق الأوسط، وتضم العديد من العلامات التجارية، منها: «اجريفيتا»، و»يوبليه»، و»كابري صن»، و»مياه العين»، و»العين بيور ناتشورال»، و»آيس كريستال»، وغيرها.

Agthia Group is a leading Abu Dhabi based food and beverage company. Established in 2004, the Company is listed on the Abu Dhabi Securities Exchange (ADX) and has the symbol "AGTHIA". It is one of the companies of the General Holding Company - Senaat. It specializes in providing a variety of food and beverages, such as water, flour, animal feed, and juices, and provides its products in both the Emirates and the Gulf Cooperation Council countries. Gulf, Turkey, and the Middle East region, which includes many brands, including: "Agrivita," "Yoplait," "Capri Sun," "Al Ain Water," "Al Ain Pure Natural," and "Ice Crystal" and others.





تعتبر مجموعة «سند» إحدى الـشركات الملوكـة بالكامل لشركـة مبادلة للاستثمار. وهي شركة رائدة عالميًا في قطاع هندسة وحلول الطيران، وتتخذ من أبوظبي مقرا لها. تتمتّع سند بخبرة تشغيلية واسعة تمتد لأكثر من 35 عامـاً في توفير خدمـات متكاملـة وعالمية المستوى في مجال صيانـة وإصلاح وعُمرة محـرّكات الطائرات وحلـول التمويل.

Sanad Group is one of the companies wholly owned by Mubadala Investment Company. It is a global leader in the aerospace engineering and solutions sector, and is headquartered in Abu Dhabi.

Sanad has extensive operational experience spanning more than 35 years in providing integrated, world-class services in the field of aircraft engine maintenance, repair and overhaul, and financing solutions.







تـم إنشـاء المجموعـة العلميـة المتقدمـة في عـام 1990 بنـاء عـلى توجيهـات صاحـب
السـمو الشـيخ زايد بن سـلطان ال نهيـان رحمـه الله، وهي مركز متخصص لتحسـين
سـلالة الإبـل العربية الأصيلـة بإدخـال التقنيـات العلميـة الحديثـة كما هـو مطبق عند
الخيـول والأبقـار وحققت إقبـالا في منطقـة الخليج العـربي لاسـتقبال الإبل والاسـتفادة
مـن تقنيـة زرع الأجنـة حيـث يقـوم سـنويا بإنتـاج مـا يقـارب 1200 حالـة حمـل.

The Advanced Scientific Group was established in 1990 based on the directives of His Highness Sheikh Zayed bin Sultan Al Nahyan, may God have mercy on him. It is a specialized center for improving the purebred Arabian camel breed by introducing modern scientific techniques as applied to horses and cows. It has achieved great demand in the Arabian Gulf region for receiving camels and benefiting from them. Embryo implantation technology produces approximately 1,200 pregnancies annually.







تأسست شركة زعبيل للأعلاف في عام 1985 باسم مطحنة زعبيل، وهي شركة خاصة يملكها صاحب السمو الشيخ محمد بن راشد آل مكتوم بهدف إنتاج الأعلاف لمختلف حيوانات عائلة مكتوم أول مصنع على الإطلاق لتصنيع الأعلاف الحيوانية في الشرق الأوسط، كان يديره رائد بيطري الإبل وأخصائي التغذية الدكتور أحمد بالله منذ إنشائه حتى مايو 2017. «ستار ميكس»، العلف الشهير المصمم خصيصًا لجمال السباق، كان أنتج أيضا تحت إشرافه خلال هذه الفترة الشركة المصنّعة لمواد التغذية خلطة متميزة من الحبوب مناسبة لجميع أنواع الجمال الكملات الغذائية الجديدة.

Zabeel Feed Company was established in 1985 as Zabeel Mill, a private company owned by His Highness Sheikh Mohammed bin Rashid Al Maktoum, with the aim of producing feed for the various animals of the Maktoum family. The first ever factory for manufacturing animal feed in the Middle East, it was managed by pioneering camel veterinarian and nutritionist Dr. Ahmed from its inception until May 2017. "Star Mix", the famous feed specially designed for racing camels, under his supervision during this period the feed materials manufacturer also produced a distinct mixture of grains suitable for all types of camels and new nutritional supplements.





تأست سلال في شهر سبتمبر من عام 2020، وهي شركة تابعة لـ "القابضة" (ADQ)، إحدى أكبر الشركات القابضة على مستوى المنطقة والتي تمتلك محفظة واسعة من الشركات الكبرى العاملة في قطاعات رئيسية ضمن اقتصاد إمارة أبو ظبي المتنوع، وتهدف إلى تنويع مصادر المنتجات الغذائية، وتحفيز نشاط الأغذية الزراعية، وتشمل إدارة برامج الشراء، وإدارة المخزون الاحتياطي الاستراتيبي من المواد الغذائية، فضلاً عن تطبيق برامج نقل المعرفة المتخصصة في تقنيات الزراعة، وتنفيذ مشاريع البحث والتطوير.

Salal was established in September 2020, and is a subsidiary of ADQ, one of the largest holding companies in the region, which owns a wide portfolio of major companies operating in key sectors within the diverse economy of the Emirate of Abu Dhabi, and aims to diversify product sources. Food, and stimulating agricultural food activity, and includes managing purchasing programs, managing strategic reserve stocks of food, as well as implementing specialized knowledge transfer programs in agricultural techniques, and implementing research and development projects.



### التصيصي و مشاركوه AL TAMIMI & CO.

تأسس مكتب التميمي ومشاركوه للمحاماة في عام 1989 على يد عصام التميمي مع افتتاح أول مكتب في الشارقة. لقد تطورنا الآن لنصبح شركة محاماة رائدة في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا، حيث نعمل مع مجموعة من العملاء، بما في ذلك الشركات الكبيرة متعددة الجنسيات والحكومات الوطنية والإقليمية والمؤسسات المالية. يضم فريقنا أكثر من 500 متخصص قانوني في 17 مكتبًا في عشر دول: الإمارات العربية المتحدة والكويت وقطر والبحرين وعمان والملكة العربية السعودية والعراق والأردن ومصر والغرب.

تم افتتاح مكتبنا في الكويت في عام 2009. وقد تم الاعتراف بنا كأفضـل مكتب محاماة لهذا العام وأفضل مكتب محاماة في الكويت من خلال العديد من المنشـورات.

نحن موجودون في برج الشايع، في قلب مجتمع الأعمال في الكويت. مع حوالي 40 موظفًا، بما في ذلك أكثر من 20 محاميًا، لدينا مزيج مـن المحامين الناطقين باللغة الإنجليزيـة والعربية، والمؤهلين بشـكل مزدوج في جميع أنحاء المنطقة وعلى المستوى الدولي.

نحن نقدم مجموعة كاملة من خدمات الشركات في الكويت، بما في ذلك عمليات الدمج والاستحواذ، والقانون التجاري، وقانون المنافسة، والملكية الفكرية، والخدمات المرفية، والمالية، والنقل والبنية التحتية، وحل النزاعات الرائدة مع حقوق الجمهور أمام جميع الماكم والدرجات العلمية في الكويت. وبفضل انتشارنا الإقليمي، فإننا نجمع بين الفهم العميق للقوانين المحلية في الكويت وأفضل المارسات الدولية في العاملات العقدة عبر الحدود.

- Al Tamimi & Company law firm was founded in 1989 by Essam Al Tamimi with the opening of the first office in Sharjah. We have now grown into the leading corporate law firm in the MENA region, working with a range of clients, including large multinationals, national and regional governments, and financial institutions. Our team includes more than 500 legal professionals in 17 offices across ten countries: UAE, Kuwait, Qatar, Bahrain, Oman, Saudi Arabia, Iraq, Jordan, Egypt and Morocco.
- Our Kuwait office opened in 2009. We are recognised as Law Firm of the Year and Top Tier Law Firm in Kuwait by several publications.
- We are located in Burj Alshaya, at the heart of Kuwait's business community. With around 40 members of staff, including over 20 lawyers, we have a mix of lawyers English and Arabic speakers, and dually qualified across the region and internationally.
- We offer a full range of corporate services in Kuwait, including mergers and acquisitions, commercial, competition law, intellectual property, banking, finance, transport and infrastructure, and a leading dispute resolution with rights of audience before all courts and degrees in Kuwait.
- Thanks to our regional reach, we bring together a deep understanding of local laws in Kuwait with best international practices in complex cross-border transactions.





تم إنشاء مزارع العين للإنتاج الحيـواني في عام 1981 على يـد الأب المؤسـس المغفور له الشيخ زايد بن سلطان آل نهِيان. لتصبح أول شركة ألبان تأسست في دولــة الإمارات العربية المتحدة. وبعد 43 عاما من النجـاح، أصبحت اليوم أكبر شركـة ألبان متكاملة في البلاد، وتدير الشركة أربعة مـزارع، صناعة الألبـان، العصائر، إنتاج حليب النوق، وقسـم الدواجن لإنتاج الدجاج الطازج والبيض.

كونهـا أول شركـة ألبـان في دولـة الإمـارات العربية المتحـدة، قامت مـزارع العـين بدور محوري في ضمان تقديمٍ أفضل المنتجات الغذائية لجميع المستهلِكين في الدولة. جميع منتجاتنا مصنوعـة محليا في مدينة إلعين، قلب الإمارات العربيـة المتحدة، ويتم توصيلها طازجة إلى جميع أنحاء البلاد يوميا.

تخطط مزارع العين لتكون رائدة في سوق المواد الغذائية في دولة الإمارات العربية المتحدة بحلول عام 2025. لقد استثمرنا بشكل كبير للحصول على أحدث خطوط الإنتاج، مما يساعدنا على الوصول بشكل أسرع إلى السـوق؛ وإطلاق العديـد من فئـات المنتجات الجديدة؛ ومضاعفة كفاءتنا في مجال الدواجن.

تهدف مزارع العين، التي كانت تعرف سابقاً كونها شركة البان فقط، إلى أن تصبح الشركة الغذائية المحلية الأولى بحلول عام 2026.

- Al Ain Farms for Animal Production was established in 1981 by the late founding father Sheikh Zayed bin Sultan Al Nahyan becoming the first dairy company established in the United Arab Emirates. After 43 years of success, today it has become the largest integrated dairy company in the country. The company operates four farms, the dairy industry, juice production, camel milk production, and the poultry department for the production of fresh chicken and eggs.
- Being the first dairy company in the UAE, Al Ain Farms has played a pivotal role in ensuring that the best food products are provided to all consumers in the country. All of our products are made locally in Al Ain, the heart of the United Arab Emirates, and are delivered fresh throughout the country daily.
- Al Ain Farms plans to be a leader in the UAE food market by 2025. We have invested heavily to acquire the latest production lines, which helps us reach the market faster, launching several new product categories, and double our efficiency in the field of poultry.
- Al Ain Farms, previously known only as a dairy company, aims to become the number one local food company by 2026.



**Unlocking Kuwait's Potential** 



تأسست (مزرعة مرموم للألبان) عام 1984 في دولة الامارات العربية المتحدة وتقدم منتجاتها من حليب، وروب، وروب يوناني، ولبن، ولبن كـوول، والعصائر، وتوفر مجموعة من المنتجات التي تشمل الحليب الكامل الدسم، والحليب القليل الدسم، والحليب المنطقة، وتهدف إلى تلبية الاحتياجات المتزايدة للمنطقة.

Marmoom Dairy Farm was established in 1984 in the United Arab Emirates and offers its products of milk, yogurt, Greek yogurt, yogurt, cool yogurt, and juices. It provides a range of products that include whole milk, low-fat milk, skimmed milk, and flavored milk. Different, and aims to meet the growing needs of the region.





بريسايت، شركة عامة محدودة بالأسهم مدرجة في سوق أبوظبي للأوراق المالية وتمتلك شركة بي 42 ومقرها أبوظبي معظم أسهمها ، وبريسايت هي الشركة الرائدة في المنطقة في تحليلات البيانات الضخمة المدعومة بالذكاء الاصطناعي، وتجمع بين البيانات الضخمة والتحليلات الرقمية وخبرات الذكاء الاصطناعي لخدمة كل قطاع وعلى كل نطاق لخلق فرص للأعمال وإحداث تأثير إيجابي في المجتمع، وبفضل رؤيتها الحاسوبية عالمية الطراز ومنصتها للذكاء الاصطناعي والتحليلات الشاملة كمحرك لها، تتفوق بريسايت في تحليل وتفسير البيانات من جميع المادر لدعم عملية اتخاذ القرارات بعلم لتشكيل السياسات وخلق مجتمعات أكثر أمانًا وصحة وسعادة واستدامة.

PreSight, is a public company limited by shares, listed on the Abu Dhabi Securities Market. The Abu Dhabi-based company, G42, owns most of its shares. PreSight is the region's leading company in big data analytics supported by artificial intelligence, and combines big data, digital analytics, and artificial intelligence expertise to serve every sector and at every scale. To create business opportunities and make a positive impact on society, with its world-class computer vision and comprehensive AI and analytics platform as its engine, PreSight excels at analyzing and interpreting data from all sources to support informed decision-making to shape policy and create safer, healthier, happier and more sustainable communities.



## كليفلاند كلينك أبوظبي Cleveland Clinic Abu Dhabi

مستشفى كليفلاند كلينك أبوظبي، جزء من مجموعة M42 ، وهو مستشفى متعـدد التخصصات، يقع في جزيرة الماريه في أبوظبي بدولة دولة الإمـارات العربية المتحدة.

ويُعتبر المستشفى امتداداً فريداً ومثالياً لنموذج الرعاية الصحية المعتمد في كليفلاند كلينك بالولايات المتحدة الأمريكية، وقد تم تصميمه خصيصاً لتلبية مجموعة من احتياجات الرعاية الحرجة والمعقدة لدى سكان إمارة أبوظبي. ويضم مستشفى كليفلانه كلينك أبوظبي عهداً من المعاهه والأقسام وهي: معهد القلب والأوعية الدموية والصدرية؛ ومعهد الأعصاب ومعبد أمراض الجهاز الهضمي ومعهد العيون ومعهد الجهاز التنفسي ومعهد الرعاية الحرجة ومعهد الأورام ومعهد زراعة الأعضاء ومعهد التخصصات الجراحية الدقيقة ومعهد التخدير: ومعهد علم الأمراض وطب الطوارئ ومعهد الرعاية الطبية والتمريض وطب المختبر؛ ومعهد التصوير الشعاعي؛ ومعهد الجودة وسلامة المرضى ومعهد الرعاية الطبية والتمريض وأقسام البحوث والتعليم.

ويقدم مستشفى كليفلاند كلينك أبوظبي بشكل كلي أكثر من 50 تخصصاً طبياً وجراحياً. يحتضن حرم مستشفى كليفلاند كلينك أبوظبي مركز فاطمة بنت مبارك المخصص لعلاج الأورام. وتقدم هذه المنشأة المطورة للمرضى وصولاً يسيراً إلى خيارات تشخيصية وعلاجية عبر مرافق عالمية المستوى ضمن 24 قسماً سريرياً يضم مجموعة من التخصصات الفرعية والبرامج المخصصة لعلاج أنواع الأورام والأمراض ذات العلاقة التي تشمل الدم، والثدي، والعدد الصماء، والجهاز الهضمي، والجهاز البولي التناسلي، والنساء والرأس والعنق، والأعصاب، والصدر، والعيون والأنسجة الرخوة وغيرها. يقدم مستشفى كليفلاند كلينك أبوظبي للمرضى في المنطقة وصولاً مباشراً إلى أفضل مقدمي الرعاية الصحية، ونموذج كليفلاند كلينك الفريد من نوعه للرعاية والذي يشمل مرافق عالمية المستوى وأرق معايير الرعاية، وكل ذلك على أرض دولة الإمارات العربية التحدة. 442 هي شركة الرعاية الصحية العالمية المعومة بأحدث التقنيات، وتتخذ من أبوظبي مقراً ها وتعمل على تطوير القطاع الطبي.

Cleveland Clinic Abu Dhabi, part of the M42 network, is a multispecialty hospital on Al Maryah Island in Abu Dhabi, UAE. Cleveland Clinic Abu Dhabi is a unique and unparalleled extension of US-based Cleveland Clinic's model of care, specifically designed to address a range of complex and critical care requirements unique to the Abu Dhabi population.

Cleveland Clinic Abu Dhabi has the following Institutes and Departments: Heart, Vascular & Thoracic, Neurology, Digestive Disease, Eye, Respiratory, Critical Care, Oncology, Transplant, Surgical Subspecialties, Medical Subspecialties, Emergency Medicine, Anesthesiology, Pathology & Laboratory Medicine, Imaging, Quality & Patient Safety, Clinical & Nursing, Research and Education Departments. In all, more than 50 medical and surgical specialties are represented at Cleveland Clinic Abu Dhabi.

The campus is also home to a stand-alone and dedicated cancer center, Fatima bint Mubarak Center. The state-of-the-art, facility provides patients with access to diagnostics and treatment options through world-class facilities across 24 clinical departments that include a range of cancer subspecialities and programs: Blood Cancers, Breast Cancers, Endocrine Cancers, Gastrointestinal Cancers, Genitourinary Cancers, Gynecological Cancers, Head and Neck Cancers, Neurological Cancers, Thoracic Cancers, Ophthalmological Cancers and Soft Tissue Cancers among others. Cleveland Clinic Abu Dhabi provides patients in the region direct access to world's best healthcare providers and Cleveland Clinic's unique model of care that includes state-of-the-art amenities and world-class service standards, closer to home. M42 is an Abu Dhabi-based, global tech-enabled healthcare company operating at the forefront of medical advancement.



استكشاف الفرص في السوق الكويتية Unlocking Kuwait's Potential